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Under regionfullmäktige 2019-09-17 så behandlades sverigedemokraternas motion om ett skötrum för vux-
na på NUS. I debatten säger Peter Olofsson att man skulle titta på om motionssvaret stämmer eller inte och i 
så fall återkomma i frågan.

Jag kan intyga att behovet finns vilket regionen borde vara väl medvetna om då stora skötbord skrivs ut som 
hjälpmedel till familjer runt om i vårt län. Då säger det sig själv att behovet av skötbord finns även när dessa 
familjer lämnar hemmet vid läkarbesök till exempel, men ett stort skötbord är inget som familjerna själva kan 
ta med sig till platser som dom besöker utan det måste finnas på plats. Faktum är att idag måste föräldrar 
lägga sina barn med funktionshinder på golvet i handikapp toan för att byta blöja, kanske med det enda 
underlaget för barnet att ligga på är mammas eller pappas tröja eller jacka. De som är för stora för att ens 
kunna läggas på golvet måste börja jaga någon personal för att sen kanske hitta något rum med en brits som 
absolut inte är gjord för att byta blöja på, bara det faktum att undersökningsbritsar saknar fallskydd kan läget 
bli mycket riskabelt. Detta är ovärdigt för både barn och föräldrar. I grunden handlar detta om vilken syn vi 
har på våra medmänniskor och om att alla ska ha rätt till sin egen värdighet. 

Med skäl av ovan angivet vill jag fråga regionstyrelsens ordförande Peter Olofsson:
Vad har hänt sedan september 2019 i frågan?
Har majoriteten undersökt hur det i praktiken fungerar när någon besökare behöver använda ett skötrum?
Planeras det någon åtgärd för att komma tillrätta med problemet med avsaknad av skötrum för vuxna på 
NUS?
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